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Founded in 1948 as a non-government organisation with a social 

mission, the Hong Kong Housing Society has been providing quality 

housing to the residents of Hong Kong for almost six decades.

We are an independent, not-for-profit organisation run by Members 

from different sectors of the community. We draw on their 

professional knowledge and guidance, and tailor our housing schemes 

to meet the evolving needs of Hong Kong.

About the 
Housing Society

Contents  目錄

Message from 
the Chairman
主席的話

Achievements 
at a Glance
成績概覽

About this 
Report
報告內容

Environmental 
Policy
環保政策

About the 
Housing 
Society
關於我們

香港房屋協會（房協）於1948年成立，是一個非政府機構，至今近六十年來，
一直肩負社會使命，致力為香港市民提供優質居所。

房協是一個獨立的非牟利機構，由來自社會各界的委員管治。憑藉他們的專業
知識和領導，我們發展不同類型的房屋項目，配合社會不斷轉變的房屋需求。

We are also a fervent supporter of local charity and green groups, and have participated extensively in tree-planting 

and fund-raising activities. These include such notable events as the Green Power Hike, Friends of the Earth’s Solar 

Cart Race and its Tree Planting Challenge, as well as the Eco Race organised by the Conservancy Association to 

track down Hong Kong’s natural and cultural heritage. We have joined The Community Chest Green Day each year 

since 2003, helping to promote the “Think Green and Live Green” message to the public.

In addition, we always make use of every opportunity to promote environmental awareness. For instance, the 

theme of a “Green Shaolin Temple” was adopted in the “Matilda Sedan Chair Race 2006” to promote 

environmental messages.

Promoting environmental protection in the Matilda Sedan 
Chair Race
在「明德抬轎籌款比賽」中推廣環保訊息

Residents taking part in the Hong Kong Tree Planting Day
居民參與「香港植樹日」

我們亦積極支持本地的慈善和綠色團體，參與多項

植樹及籌款等活動，其中包括「綠色力量」舉辦的

「環島行慈善行山比賽」以及「地球之友」的「太陽能

車大賽」和「綠野先鋒植樹遠足挑戰賽」；我們亦參

加「長春社」舉辦的「環保熱點大追蹤」，走訪香港

的自然生態及文物古蹟的環保熱點；同時，我們自

2003年起每年參加「公益綠『識』日」，合力宣揚實

踐綠「識」生活。

此外，我們亦時刻不忘推廣環保意識，例如在參加

2006年的「明德抬轎籌款比賽」時，就以「環保少林

寺」為主題，沿途向觀眾宣揚環保訊息。
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Vision & 
Core Values

Our vision is to be a world-class housing solution 

provider and innovator with leadership in quality, value 

for money and management. In aiming for this vision, 

we put customer, quality, talent and prudence as the 

core values that support our guiding principles.

Design for a Quality Living Environment
締造優質生活環境

Environmental Control of Construction Activities
建築工程的環保監控

Environmental Programmes in Property Management
	 Case Study: Lai Tak Tsuen
物業管理的環保活動
	 專題：勵德邨

Enhancement to Working Environment
提升辦公室環境

Stakeholder Engagement 
and Education
宣傳教育與夥伴參與

我們致力解決住屋問題和不斷創新，以達到世界水平，並在質素、物值和
管理方面佔領導地位。為達致這個目標，我們以「顧客為本」、「優質為
尚」、「人才為基」及「資源為用」為信念，實踐企業原則。

Environmental 
Performance
環保工作和成效




